
Bestyrelsesmøde d.6/3 – 2024 
1. Økonomi : Status på regnskabet. Frank har næsten gjort det færdigt, han mangler 

info fra nogle udvalg, men han får det gjort færdigt. Der skal være styr på hvad de 
forskellige beløb er gået til. Rengøringsudgiften er der endnu ikke styr på, og den 
måde det i det hele taget kører på virker ikke. Bryan spørger til vores 
jubilæumskonto. Frank får det vist på regnskabet. Frank kopierer regnskabet til 
uddeling på den aften. 

2.Planlægning af dagen : Vi mødes kl 17 og stiller op. Jeanette har bestilt mad. Og hun 
sørger for dagsorden med dertilhørende navne på dem der er på valg. Mads Nørdam, 
Jeanette Thrane og Peder Poulsen (ikke genvalg)  samt Ole Andersen 

• Vedr Poul Daugårds forslag – måske kan enkelte svar komme med i beretningen. 
• Årets jæger : Mads Nørdam 
• Niels Christian vil gerne holde et oplæg til slut på generalforsamlingen vedr 

andehuse. 

 


